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Zuhal Demir
"Schulensmeer en Schulensbroek tegen de zomer klaar"
In het kader van de Vlaamse Blue Deal worden het Schulensmeer en Schulensbroek heringericht. 
Het Schulensmeer is al klaar. Tegen de zomer moet ook het Schulensbroek voltooid zijn. 

Blue Deal 
Vlaams minister Zuhal Demir: 
“Met de Blue Deal proberen 
we Vlaanderen weerbaar te 
maken tegen de gevolgen van 
de klimaatverandering. Voor 
Vlaanderen is dat strijd leveren 
tegen aanhoudende droogte, 
waterschaarste en over- 
stromingen door zware  
regenval. Bovendien hebben  
we decennialang onze natte 
natuur verwaarloosd, met als 
gevolg dat Vlaanderen even 
droog is als Spanje of Turkije. 
Met de Blue Deal gooien we het 
roer om en geven we aandacht 
aan onze sponzige natuur."

Groenblauwe parel 
Het Schulensmeer werd tussen 
1970 en 1980 aangelegd voor 
het winnen van zand. Intussen 

zijn het Schulensmeer en het 
omliggende Schulensbroek 
uitgegroeid tot een prachtig 
Limburgs natuurgebied.  
Door de werken wordt de natte 
natuur van Schulen hersteld  
en beter bestand gemaakt  
tegen de uitwassen van de 
klimaatverandering. 

Het Schulensmeer is het  
grootste gecontroleerde over-
stromingsgebied in Vlaanderen 
met een waterbergend  
vermogen van 11 miljoen m³. 
Door het afgraven van zand-
depots komt daar nog zo’n 
275.000 m³ bergruimte voor 
overstromingswater bij.  
De omliggende grachten 
worden dit voorjaar gewijzigd, 
waardoor het broekgebied op 
een natuurlijke manier natter 
wordt. De ingrijpende werken 

versterken ook de biodiversiteit  
en breiden haar zelfs uit. Zo 
wordt er rietmoeras gecreëerd 
en worden natte graslanden 
hersteld, waardoor moeras-  
en weidevogels twintig hectare  
extra leefgebied krijgen.  
In zones met ondiep water  
kunnen zich nu meer water-
planten vestigen, wat het  
onderwaterleven ten goede 
komt. 

“De herinrichtingswerken  
aan het Schulensmeer werden 
in december 2022 afgerond.  
We hopen dat tegen deze  
zomer ook de werken aan het  
Schulensbroek voltooid zullen 
zijn. Zo kunnen we opnieuw 
genieten van het groen en 
mooie wandelingen maken  
aan het meer”, zegt fractievoor-
zitter Karolien Grosemans.

Beste Herkenaar

De eerste weken 
van 2023 zijn alweer 
voorbij. Sta mij toe om 
u alsnog het beste te 
wensen voor dit jaar. 
Ik denk dan vooral aan 
een goede gezond-
heid, want niets is 
zo belangrijk als een 
gezonde geest in een 
gezond lichaam. 

Verder wens ik u een 
Herk-de-Stad waarin 
het goed is om te 
leven, te werken, 
handel te drijven en te 
genieten. 

Als N-VA-fractie blijven 
we ook in 2023 op een 
constructieve manier 
oppositie voeren: mild 
als het kan, streng als 
het moet. 

Katrien Vanerum 
Voorzitter 
katrien.vanerum@n-va.be
0475 77 76 83
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Tarieven Herkules stijgen  
met 25 procent
De tarieven voor het gebruik van sporthal Herkules 
in Herk-de-Stad zijn in januari fors omhooggegaan. 
Voor verenigingen verhogen de kosten op jaarbasis 
met iets meer dan 25 procent, kosten die de  
verenigingen ongetwijfeld aan hun leden zullen 
moeten doorrekenen. “De verenigingen hadden  
het al zo moeilijk tijdens corona. We begrijpen de 
verhoging dus niet”, zegt Karolien Grosemans. 

Stad blijft halsstarrig BIN weigeren 
Herk-de-Stad kampt al geruime tijd met een inbrakenplaag. De politiezone Limburg Regio 
Hoofdstad organiseerde onlangs een nuttige infoavond rond inbraakpreventie. In veel steden  
en gemeenten zijn er al een of meerdere buurtinformatienetwerken (BIN) opgericht om de  
veiligheid te verbeteren. Tijdens vorige gemeenteraden vroeg onze fractie het gemeentebestuur 
naar de oprichting van een BIN, maar we kregen elke keer weer een weigering. Dat is jammer, 
want alle beetjes helpen zodat iedereen zich veilig thuis kan voelen. We blijven daarvoor strijden.

Onze afdeling op  
het nieuwjaarsfeest 

We waren talrijk aanwezig op het nieuwjaarsfeest  
in Mechelen en genoten met volle teugen. We zagen 

oude bekenden en legden nieuwe contacten.  
Onze batterijen zijn opgeladen: we zijn klaar om  

er ook dit jaar weer constructief in te vliegen.

Wedstrijd Herk in beeld 
Het was geen gemakkelijke opgave in het huis-aan-
huisblad van december, maar de juiste oplossing was 
de Korpse straat. Proficiat André Cleykens !

We trokken opnieuw op pad om een stukje Herk-
de-Stad vast te leggen. Weet u in welke straat deze 
foto werd genomen? Stuur dan uw antwoord voor 
15 maart naar herk-de-stad@n-va.be en misschien 
wint u wel een geschenkmand van de Wereldwinkel. 
De winnaar wordt persoonlijk verwittigd.

Vuurwerkverbod 
Steeds meer mensen vinden dat 
vuurwerk niet meer van deze  
tijd is. Het is onveilig, niet  
diervriendelijk en slecht voor het 
milieu. “Wij willen graag een 
referendum houden om na te gaan 
hoe de Herkenaren erover denken. 
Veel steden en gemeenten zijn 
ons daarin al voorgegaan”, stelde 
Danny Jamers op de gemeenteraad. 
De gemeenteraad ging niet in op 
de vraag om een referendum te 
organiseren.

Gevaarlijke verkeerssituatie? 
Danny Jamers vertegenwoordigt onze partij sinds kort in de  
verkeerscommissie. De oproep in het vorige huis-aan-huisblad  
om onveilige verkeerssituaties te melden was een groot succes.  
Danny kon maar liefst acht problemen aankaarten in 
de verkeerscommissie. U kan alle gemelde punten 
met een stand van zaken terugvinden op  
www.n-va.be/herk-de-stad. Wenst u ook een  
onveilige situatie te signaleren? Mail dan naar 
daniel.jamers@n-va.be.

herk-de-stad@n-va.be
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Amandinaweg
De vernieuwde Amandinaweg is geen 
succesverhaal. De verhoogde kruis- 
punten zijn niet gemarkeerd of verlicht  
en het wegdek wordt ontsierd door een 
groot aantal putdeksels. Door de aan- 
nemer werd geen signalisatie geplaatst. 
De gemeente lost dat nu op met  
tijdelijke verkeersborden. Hopelijk 
wordt de aannemer aangespoord tot  
het plaatsen van signalisatie en dat zo 
snel mogelijk. Als  
Schakkebroekenaar 
blijft Kristof Claes  
zich inzetten voor  
een veiligere,  
properdere en leef-
baardere gemeente.

Met uw vereniging naar 
het Vlaams Parlement? 
Wilt u graag samen met uw vereniging een 
bezoekje brengen aan het Vlaams Parlement? 
Dat kan. Volksvertegenwoordiger Karolien 
Grosemans leidt u er graag rond en geeft u een 
woordje uitleg over de politieke werking van 
het parlement. U kan er ook genieten van de 
moderne architectuur en uitgebreide kunst-
collectie. De rondleiding is gratis. U bent van 
harte welkom van maandag tot zaterdag. 

Interesse? Stuur een mailtje naar karolien.grosemans@vlaamsparlement.be.

Pesticiden 
Openbare besturen hebben sinds 
enkele jaren de plicht om hun 
pesticidegebruik aan te geven. Net 
als in 2020 heeft de gemeente ook 
in 2021 haar gebruik niet door-
gegeven. Zo kan ze niet aantonen 
dat ze effectief een nulgebruik 
hanteert. Wij roepen op tot meer 
transparantie.

Startende  
ondernemers
Tijdens de laatste gemeente-
raad werd bekend dat startende 
ondernemers kunnen rekenen 
op een vrijstelling van het 
kadastraal inkomen tijdens de 
eerste twee jaren. Wij steunen 
die maatregel natuurlijk, maar 
willen wel zeker zijn dat die juri-
disch sluitend is. Het punt werd 
immers al eens afgekeurd door 
de gouverneur. “Wij volgen in 
ieder geval op of door de maat-
regel meer ondernemers 
een zaak starten in 
onze kernen”, zegt 
Johny Fransen.

Te laat voor Vlaams geld 
Via Plan Kopenhagen legt Vlaanderen een euro 
bij voor elke twee euro die een lokaal bestuur  
besteedt aan de aanleg van fietspaden op  
gemeentelijke wegen. Ons gemeentebestuur  
(Vooruit, Open Vld, cd&v) was te laat om het 
dossier in te dienen, waardoor Herk-de-Stad 
286.236 euro misloopt. Dat is jammer, want elke 
euro telt om de verkeersveiligheid te verhogen.

Een jaar in het bijzonder comité  
voor de sociale dienst (BCSD)
Een jaar geleden legde Heidi Wynants de eed af als lid van het bijzonder 
comité voor de sociale dienst. “Als zelfstandig thuisverpleegster  
heb ik een grote bagage in de zorgsector die ik maximaal kan  
inzetten voor de dossiers die in het BCSD worden besproken.  
Ik wist op voorhand niet wat mijn werk in de commissie zou  
inhouden, maar vind het enorm interessant en doe het heel graag.”

Amandinazaal in Schakkebroek 
Onder leiding van Glen Vandingenen

U bent van harte welkom op onze 
smakelijke brunch! Er wacht u heel 
wat lekkers. Meer info volgt later.

BRUNCH op 26 maart 2023

www.n-va.be/herk-de-stad 
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Nog voor hij de eed aflegde als premier van de paars-groene regering, stond Alexander De Croo erom 
bekend wel eens een loopje te nemen met de waarheid. Dat is tijdens zijn premierschap niet veranderd.

In 2019 pleitte De Croo voor een paars-gele regering, ‘sober en met minder  
gekibbel’. Het premierschap was voor hem uit den boze. Amper een jaar later 
legde hij de eed af als premier van een paars-groene regering.

De Belgische werkzaamheidsgraad blijft
steken op 72 procent. De regering-De Croo
heeft nog geen enkele maatregel genomen 
om dat cijfer te verhogen. 

Amper (afgerond) een vijfde van het tekort is van de 
deelstaten. Drie vierde is van de federale overheid. Daarnaast 
zit ook een klein deeltje bij de gemeenten. Bovendien is meer 
dan 80 procent van alle schulden federaal.

De regering-De Croo is een kwart duurder dan 
de regering-Michel, met meer ministers en een 
recordaantal kabinetsmedewerkers.  

De hervorming van de btw op energie is helemaal niet 
budgetneutraal. Ze slaat een bijkomend gat in de begroting 
van liefst 750 miljoen euro. Staatssecretaris van Begroting 
Eva De Bleeker en de N-VA hadden dus gelijk.

Een ‘intentieverklaring’ is geen akkoord. De 
deal met Engie biedt geen enkele garantie, de 
onzekerheid over de energiebevoorrading blijft.

Netbeheerder Elia waarschuwt dat we tegen 2025 afstevenen op een capaciteits- 
tekort van 3.600 megawatt. Zelfs als er twee centrales openblijven, compenseren 
we maar de helft daarvan.

Zelfs het expertenrapport van de 
regering bevestigt dat dit niet het 
geval was. Werklozen en inactie-
ven werden overgecompenseerd. 
Terwijl de werkende middenklasse 
koopkracht verloor.


